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Protokół Nr XIV/2020
z Sesji Rady Gminy Mietków
z dnia 08 stycznia 2020 roku
godzina rozpoczęcia: 1l. :05
godzina zakortrczenia: 12.00

miejsce: Sala Narad Urzędu Gminy Mietków

Sesję Rady Gminy w dniu 08'01.2020 r. otworzyła PrzewodniczącaRady Gminy Mietków _
Helena Artymowicz słowami ''otwieram Sesję Rady Gminy Mietków'', przyłvitałi wszystkich
zebranych, stwierdziła, że jest quorum do podejmowania uchwai (obecnych uyń t: Radnych ) _ lista
obecności Radnych oraz lista obecności osób zaproszonych, bior4cych udział w sesji stanowią
załączniknr I i2 do niniejszego protokołu'

- Załączniknr 1,2 - listy obecności

Następnie Przewodni cząca Rady odczytałaporządek obrad:
1. Otwarcie Sesji.
2. Informacjawsprawieuwag zgłoszonychdoprotokołuzpoptzedniej sesjiz dnia 27.I2,2OI9t.
3 Informacje Przewodnicz4cego Rady Gminy o działaniacń w okresie mię-dzy sesjami.
4, Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał w okresie między sesjami.
5. Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę nr II/I}l2il a nadyGminy Mietków z dnia 18 grudnia

2018 r. w sprawie ustalenia dopłat do taryf zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego
odprowadzania ścięków na terenie gminy Mietków.

6. Interpelacje i zapylaniaradnych.
7. Odpowiedzi na interpelacje zpoprzedniej sesji.
8. Wolne wnioski, informacje i zapfiania.
9. Zamknięcie Sesji.

Ad.2
Przewodniczęca Rady poinformowałao ie protokół z poprzedniej sesji zostaL spotządzony i
udostępniony w biurze rady gminy i na stronie BIP w terminió zgodnym ze"statutem gminy. bo biurarady gminy nie zgłoszono żadnych uwag do treści sporządzonego protokołu z XIII ses3inc z dnia27 grudnia 2019 r.

Ad .3
Przewodnicząca He|ena Artymowicz poinform owała, ze w dniu 27 . xII.20t9 r. wpłynęła petycja pani
Renaty Sutor w zakresie zmiany przepisów prawa miejscowe go poptzęZ utwórżenie beźptat,,yct,
miejsc parkingowych w gminie, otaz w sprawie pop*.iu * roimie uchwały petycji o intronizację
Jezusa Chrystusa na króla Polski. \iniej3ą peiycję ptzekazaŁam do. rózpatizenia, na ręceprzewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

-

Ad.4
Wójt _ Adam Kozarowicz ńoiył sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej sesji:



Uchwaty, których wykonanię powierza się Wójtowi Gminy

Nr uchwały Data
podjęcia Czego dotyczy Uwagi

xrrv83tf019 27.12.2019w sprawie zmiany budżetu gminy na 2019 rok
Uchwała weszła w Ęcie,
zmiany zostaĘ
wprowadzonę do budżefu

xrrv84t2019 f7.12.2019

wsprawie zmiany uchwĄ zmiany uchwaty
Rady Gminy Mietków nIYIIU56/20I9 zdnia
29.07.2019 r. w sprawie zaciągnięcia
długoterminowego kredytu bankowego

Uchwała weszła w życie.

xrIU85t2019 f7.12.f019 w sprawie budżetu gminy Mietków na2020
rok.

Uchwała weszła w zycie i
została z.łoŻona do
publikacji w Dzienniku
Urz. Woj. Doln.

xrra86/20t9 f7.12.2019 w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy
finansowej gminy Mietków. Uchwała weszła w Ącie.

XIIIISTIZOI9 27.12.2019

w sprawie ptzyjęcia Gminnego Programu
ProfilaĘki i Rozrviązywania Problemów
Alkoholowych orv Ptzeciwdziałania
Narkomanii na 2020 rok.

Uchwała weszta w żvcię.

xrIV88/2019 27.12.2019

w sprawie trybu i sposobu powoĘwania i
odwotywania członków Gminnego Zespołu
Interdyscyplinarnego w Miętkowie otaz
szczegółowych warunków jego
funkcjonowania

Uchwała została zf,oiona
do publikacji w w
Dzienniku Urz. Woj.
Doln.

xIIr/89t20t9 f7.12.2019

w sprawie zmiany uchwaĘ nr XIU79/20I9
Rady Gminy Mietków z dnia 20 listopada
2019 r. w sprawie ustalenia ryczahowej stawki
opłaĘ za gospodarowanie odpadami
komunalnymi dla nieruchomości, na których
znajdują się domki lętniskowe lub innych
nieruchomości wykorzysfianych na cele
rekreacyjno - wypoczynkowe.

Uchwała została ztoŻona
do publikacji w w
Dzienniku Urz. Woj.
Doln.

xrrugo/201927.122019

w sprawie w sprawie zmiany uchwaty nr
^r/2512019 Rady Gminy Mietków z dnia 3I
sĘcznia 2019 r. w sprawie metody ustalenia
opłaty za gospodarowanie 

.odpadami

komunalnymi dla nieruchomości
zamieszkałych i niezamieszkĄch oraz
wysokości stawki opłaty za gospodarowanie
odpadami dla nieruchomości zamieszkĄch i
niezamieszkaĘch na terenie Gminy Mietków.

Uchwała został'a z.łożona
do publikacji w w
Dzienniku Uru. Woj.
Doln.

XIIII91IaOT9 27.12.2019W sprawie ustalenia stawęk opłat za zajęcie
pasa drogowego dróg gminnych publicmych.

Uchwała została złożona
do publikacji w w
Dzienniku Urz. Woj.
Doln.



xrrv9ft2019 27.12.2019

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie
kolejnej umowy dzieżawy doĘczącej tej
samej nieruchomości po umowie zawartej na
czasoznaazonydo 3 lat.

Uchwała weszła w życie i
jest realizowana .

xIIIl93lf019 27.r2..20r9

W sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie
od obowiązku przetargowego Ębu zawarcia
umowy dziefinw działki oznaczonej rlr 192 i
części dziatki nr 2l5, położonych w obrębie
Stróża, gmina Mietków, na czas o7naczony
dtużzszy niŻ3 |ata

Uchwała weszła w życie'
została podpisana umowa
dzierżawy z kopalnią
Byczeń.

xIIItg4t20t9 27.12.2019

W sprawie wytażenia zgody na zawarcie
kolejnej umowy najmu doĘczącej tej samej
nieruchomości po umowie zavtartej na czas
ozr'aczony do 3 lat.

Uchwała weszła w Ęcie.
Jest w trakcie realizacji.

4d.5.

Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę nr IIl|0/20l8 Rady Gminy Mietków z dnial8 grudnia 2018 r.
w sprawie ustalenia dopłat do taryf zbiorowego zaopattzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania
ścieków na tęrenie gminy Mietków.

Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy Mietków _ Adam Kozarowicz,któty powiedział, Że
przez niedopatrzenie nie został zawarĘ w treści uchwały z dnia 20 listopadazapis o uchyleniu
poprzedniej uchwały z 20|8 r. Generalnie uchylenie jest najszybszym i najprostszym
spo sobem wyprostowania zaistniałej sytuacj i.

Ponieważ w trakcie odczytywania projektu uchwały prze Wójta nastąpiły problemy tecltniczne z
transmisją online, Przewodnicząca Rady Gminy ponownie odczytała projekt uchwały, po czym
zaruądziła głosowanie.

Głosowało 13 radnych _ oddano 13 głosów ,,zt,. Przewodnicz4ca stwierdziła, Że uchwała
zostaŁa podjęta jednogłośnie. Głosowanie imienne wraz z podjętą uchwałą stanowią zał'ączruknr3 do
niniejszego protokołu

Załączniknr 3 - głosowanie imienne i uchwała uchylająca uchwałę nr II/10/2018 Rady
Gminy Mietków z dnia 18 grudnia 2018 r. w sprawie ustalenia dopłat do taryf
zbiorowego zaopattzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie gminy
Mietków.

Ad .6

Interpelacji i pytań nie zgłoszono.

Ad.7

Na poprzedniej sesji nie zgłoszono interpelacji i zapylań radnych.

Ad.8

Przewodniczęca Rady udzieliła głosu Pani Sołtys z Ujowa, która poruszfa temat gospodarowania



odpadami komunalnymi. ZłoŻyŁa ustny wniosek aby w deklaracjach na gospodarowanie odpadami lub
anęksach do umowy była adnotacja, żze bonifikata przysługuje tym osobom, których kompostowniki
nie są ucią7liwe dla s4siadów. Jest to ważne, gdyŻ rclacje międzysąsiedzkie s4 bardzo rcżme i to po.
ztvoliłoby uniknąó wielu nieprzyjemności. Drugą kwestią jest kwestia opłaty za gospodarowanie od.
padami, ludzie bardzo podnoszą ten temat. Te uchwalone 30 zł to jest stawka najdtoŻszaw okolicy, cu
chciałbym się zapytaó czy w tej kwestii gmina zanryka temat, czy będą jeszcze podejmowane jakieś
działania? Wiem' ze jest to trudny temat bo do ptzetatgu startowała tylko jedna firma, ale może nale.
iałoby poszukaó innej firmy? Moze warto zaŁoŻyć jakieś partnerstwo z sąsiednimi gminami w tej
kwestii? Może naleŻałoby podzielió gminę - i miejscowości, które mają blizej do Świdnicy obsługi-
waŁaby firma ze Świdnicy, a do Wrocławia firma wrocławska. Na peńo lrrzeba tez uszcze|nió sys.
tem, gdyż ztego co się orienĘę to ponad 300 osób, a co poniektórzy twierdzą, Że nawet 400 osób nie
płaci. Dlaczęgo my mamy ponosić za nich kosŹa? Trzeba się tym zając.I jeszczejest irytująca kwe-
stia pojemnikaprzy cmentarzu _ nie wiem jak jest w innych wioskach, ale w Ujowie jest duży pojem.
nik kp-7 i byłam świadkiem kilkukrotnie jak wrzucane tam były śmieci nie z cmettatza ale z gospo.
darstw domowych. Najlepszym rozwltqzaniem byłoby usunięcie tergo pojemnika i podstawianie go
tylko w okresie Wszystkich Swiętych. Ponadto wfinejest aby samorządy, wtym inasz samorząd
wymuszały na rzqdzących zajęcie się tematem śmieci, gdyż jest to gorący temat, bo te 30 zŁ, które
uchwaliliście Państwo to jest bardzo obciąiające dla naszych budzetów.

odpowiedzi udzielił Wójt Adam Kozarowicz: ttzeba zacząć od tego, Że 30 zł to jest dla tych,
ktotzy nie mają kompostownika,. Dla tych co mają kompostownik jest to kwota 26 zł. Jeśli mówimy o
stawkach w Kostomłotach , to one są uchwalone ale tam nie ma jeszcze rozstrzygniętego przetargu. Te
wszystkie tzeczy, o których pani mówiła w sprawie wyboru firmy _ nas obowi4zuje procedura prze-
targowa, nie mamy innej opcji zawarciaumowy i wyłonienia wykonawcy usług, i funkcjonujemy jako
gmina, nie kawałkami. Np. w Kątach Wrocławskich samochód jak wjeżdia na osiedleo to od razu się
załaduje, a u nas ttzeba jeździć, od domu do domu. Kilometry też:, grĄąro1ę w wysokości ofert. W Jor.
danowie, który jest jeszcze mniejsza gminą niŻnaszatezw ptzetarglwyszło ponad 1 mln zł. W kwe.
stii porozumienia z innymi samorządami jesteśmy w grupie samorzędów, obejmujęcych gminy
Mietkóq Kąty Wrocławskie, Jordanów Sląski i Sobótka' i wspólnie będziemy robiÓ opracowanie
dot. wybudowania samorządowej instalacji przetwarzania odpadóĘw celu uniknięcia dalszej eskala-
cji cen za śmieci. Jeśli chodzi o tządz4cych, cóŻ wiele składowych, które wywołały podwyżkę cen
związane są właśnie z tządzącymi . Wzrost opłat środowiskowych powoduje, żę kaŻda tona śmieci,
kosztuje dwaruzy więcej rninapoczątku wprowadzenia ustawy. A frakcja biodegradowalna jest frak.
cjąnajdtoiszą (800 ztltona) stąd kwestia posiadania kompostowników jest tak ważna żeby wyłuskaó
ją z odpadów zmieszanych. Następne jeśli chodzi o cenę są gabaryty i odpady zmieszane. Na temat
śmieci musimy się już zastanawiaó w momencie zakupów _ wtedy powstaj4. Na podvyyzkę cen w
ptzetargu 7tLaczny wpływ miały teikosńy pracy orazkosńa utrzymania instalacji do przbtwwzania
odpadów. Wszystko to ruzem daje taki efekt. Zobaczymyjaki będzie wynik opracowania, które przy-
gotowuje dla nas wałbrzyska firma o wspólnej samorządowej instalacji do ptzetwaruania odpadów
(REBOK). Jezeli to będzie w graniach takich., Żebędzie można uzyskaó niższe stawki to będziemy na
pewno szli w tym kierunku, choó ttzeba mieó na uwadzeo że |udzie mogQ sobie nie Życzyć, tego typu
inwestycji. Generalnie w Nięmczech najbardziej efektywne są spalarnie, czego sam byłem świadkiem
podczas wizfiy studyj nej.
Głos zabrała jeszcze sohys Ujowa: ale moie warto pomyśleó nad tym aby zachęció więcej firm do
startowania w przetargu, może warto udaó się delegacją do takiej i takiej firmy, żeby zachĘcić ich do
startowania.
Wójt odpowiedział, że delegujemy ta ofertę do firm z caŁej europy - jest to ptzetarg unijny, więc nie
znajduję uzasadnieniażzeby pukaó do drzwi.
.Radny Wacławęk: jak tylko weszła ustawa w pierwszym przetatgu stratowały Zo}/r ze Świdnicy i
ALBA z Wrocławia, ALBA była dtoŻsza, nie sądzę żeby nagli zrobili się tansi.

Wojt:ja byłem od początku przeciwnikiem tej ustawy. ona miała szczytne załoŻenia, ie gmi.
ny mają wziąć na siebie gospodarkę odpadami, i to zattzyma problem dzikich wysypisk ale
tak się nię stało' Ktoś kto ma ńe przyzryczajenia dalej je pov,,tarza. Jeie|i zaś jeszcze chodzi



o pojemniki na cmentarzu'Wóte Pani sygnalizowata to rezygnujemy z KP.7 i ustawiamy po.
jemniki l000 l, które będą odbierane 2 razy w miesiącu. Natomiast lepiej juz niech te śmieci z
gospodarstw domowych ttaftają do jakiegokolwiek kubła, niŻ gdyby miaĘ trafió do przydroi.
nego rowrr. Wracając - ta ustawa jest chybiona, to jest moje indywidualne zdanie. Dodatkowo
lobbing żeby nieruchomości niezamieszkałe i tu tez jest psucie prawa. Ale niestety musimy ro.
bió to, do czego nas prawo zobowiązuje. Deklaracje będą zweryfikowane pod kątem posiada-
nia kompostowników oraz gospodarowania ściekami. Będziemy działać w tym kierunku żeby
były umowy, szamba były wywożone lub zagospodarowywane ptzez oczyszczaLnie ścieków.
To nie jest tak, że ja ldaję, ie temat śmieci poptzęz uchwalenie stawki jest jui załatvaony. Nie
jest to temat załatwiony'jest to temat bolesny. Kwestia niŻszych cen w K4tach czy w Sobótce.
jest w dwej mierze wypadkowę kosztów dojazdu.
Sohys Ujowa: ale w Kątach śmieci są odbieranetazw tygodniu, u nas dwa nzy w tygodniu.
Wójt to,Że tam są odbierane razw tygodniu nie oznacza, że ilośó odpadów jest mniejsza.
Sołtys Ujowa: to chociaż trzeba wymuszaó naruądzącychŻeby wprowadzali kaucje np. na bu.
telki
Wójt coś słyszałem w tym zakresie, ale ttzeba mieÓ na uwadze too ze tak naprawdę tylko ok.
30% plastiku nadaje się do ponownego wykorzystania.

W tym miejscu ponownie nastąpiła krótka ptzerwatechniczna ze wzg|ęduna problemy z transmisją
on.line. Po usunięciu usterki Wójt zakończył swoje wystąpienie, mówiąc, że w tych kwestiach ma
tyle do przekazania.

Następnie Przewodni czącaRady ptzekazałainformację o Mszy Św. W intencji samorządowców z po-
wiatu wrocławskiego, która odbędzie się w dniu 17.01.2020 i poprosiła chętnych o zgłaszanie się do
Biura Rady. ,,

Ad.9.

Przęwodnicząca Rady zamknęła sesję słowami,,Zarrtykarrlsesję Rady Gminy Mietków.''

Protokołowała:
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